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MINDEN HÍVŐ ELRAGADTATIK? 
Varga István élőben elhangzott tanításának nyers szövege  

Budapest, 2019. szeptember 22. 

 

Uram, a Te jelenlétedben erő van, gyógyulás van, szabadulás van. Köszönjük, hogy ma 

minden lánc szétszakad. Minden iga széttörik. Minden gondunkat, minden terhünket rád 

vetjük, Urunk, mert gondod van ránk. Halleluja! Dicsérünk, Uram. Azt mondja az Úr, hogy 

növekedni fogsz mindenben, mert én megyek előtted, én vagyok az, aki leverem a vaszárakat, 

az ércajtókat betöröm. Én vagyok az, aki utat szerzek a kietlenben, és folyóvizeket a pusz-

tában. Ne félj, ne rettegj, mert én veled vagyok! Az igazságom jobbjával támogatlak téged. 

Az a probléma, amit most látsz, az csak időleges, mert én fogom azt elmozdítani, azt mondja 

az Úr. Halleluja! Dicsérlek, Uram! Nagy, erős gyógyító kenet van a gyomorszájban, ha 

valakinek ott problémája van, akkor tegye oda a kezét, és a Jézus szent nevében megdorgáljuk 

a betegséget. Megdorgálunk minden elnyomást a Jézus nevében. Mert Ő fölvitte a fájdalma-

inkat, a betegségeinket a fára, a bűneinkkel együtt, és megtagadjuk a testünkön a betegséget, a 

Jézus szent nevében. Minden elnyomást, depressziót, legyen az bármilyen jellegű, a Jézus 

szent nevében visszautasítjuk. Mert Jézus megfizetett ezért, hogy mi szent egészségben 

járjunk. Hogy mi az Ő igáját hordozzuk, és ne a gonosz igáját. Az Ő igája könnyű, és 

gyönyörűséges. Hálát adunk neked, Atyám. Dicsérünk Téged. Dicsőség legyen az Úrnak!  

Ma egy elég érdekes tanítást hoztam, amiről az utóbbi időben nem túl sok szó esett. 

Továbbmegyünk a kegyelem vonalán, és a kegyelemnek egy olyan oldalát fogjuk megnézni, 

amit eddig talán nem vizsgáltunk ilyen részletesen. A mai üzenetnek azt a címet adtam: Vajon 

minden hívő elragadtatik? Ez egy elég kardinális kérdés keresztény körökben, és ha 

megkérdeznél több keresztényt, akkor sokféle választ kapnál. Pedig az igazság az csak egy. 

Egy igaz válasz lehet. Azt az egy igaz választ Isten Igéjéből fogjuk tudni megkapni. Végig 

fogunk menni ezeken a területeken, és nézzük az első Igénket, ami egy nagyon jól ismert Ige. 

Többször indultunk már innen.  

Titus 2,11–13.  

11. Mert megjelent az Isten üdvözítő kegyelme minden embernek, 

12. Amely arra tanít minket, hogy megtagadva a hitetlenséget és a világi kívánságo-

kat, mértékletesen, igazán és szentül éljünk a jelenvaló világon. 

13. Várván ama áldott reménységet és a mi nagy Istenünk és Üdvözítőnk, Jézus 

Krisztus dicsőségének megjelenését. 

Ha megnézzük ezt az igeszakaszt, és ha fölbontjuk, mindjárt visszamegyünk az elejére, 

akkor három nézőpontból mutatja be a kegyelmet. Az első az, ami már megtörtént.  

11. Mert megjelent az Isten üdvözítő kegyelme minden embernek,  

Ez egy olyan dolog, ami már megtörtént, a múltban. Minden embernek lehetősége van 

arra, hogy ezt az üdvözítő kegyelmet elfogadja, hogy befogadja az Urat. Hogy újjászülessen, 

és hogy Isten országához tartozhasson. Van ennek egy olyan aspektusa is, ami a jelenben van, 

ugyanis Isten kegyelme tanít bennünket, mint ahogy ezt már többször említettük, 

12. Amely arra tanít minket, hogy megtagadva a hitetlenséget és a világi kívánságo-

kat, mértékletesen, igazán és szentül éljünk a jelenvaló világon.  
Ki tett bennünket szentté? Isten tett bennünket szentté. Nem tudjuk magunkat szentté 

tenni. A szent azt jelenti, hogy Isten számára elkülönített. Jelen időben van a mi üdvösségünk, 

és az üdvösségünk, a dzoé megőrzést jelent, a múlt alkalommal fölolvastam, van vagy tíz 

jelentése a dzoé szónak. Ebben benne foglaltatik a gyógyulásunk, a bővölködésünk, hogy mi 

áldottak vagyunk. Nem leszünk, hanem áldottak vagyunk. A hitünkkel és a szeretetünkkel 

azon munkálkodunk, hogy Isten áldásai manifesztálódjanak, és kiteljesedjenek az életünkben. 

Ez a jelen idő, és ez a jelenben mindannyiunknak a rendelkezésére áll. Erről sok üzenetet 
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hallottunk, és még valószínű fogunk is. De én most a jövő idejű aspektusát szeretném meg-

vizsgálni ennek az Igének: 

13. Várván ama áldott reménységet és a mi nagy Istenünk és Üdvözítőnk, Jézus 

Krisztus dicsőségének megjelenését.  

Erről az áldott reménységről szeretnék ma nektek szólni, ami az Úr Jézus Krisztus vissza-

jövetele. A mi nagy Istenünk, üdvözítőnk, Jézus Krisztus dicsőségének megjelenését úgy is 

hívjuk, hogy elragadtatás. Ugyanis ez az időszak még nem érkezett el. Ez egy olyan esemény, 

ami az elkövetkezendő időben fog bekövetkezni. Ezzel kapcsolatban sok-sok embernek van 

elképzelése, sokan sokfélét mondanak, de én nagyon szeretnék igei alapokra helyezkedni. 

Semmilyen egyéni elgondolást, vagy emberi elgondolást nem szeretnék, hogy belekeveredjen 

ebbe, van bőséggel. Szeretném tényleg megnézni, hogy mit mond ezzel kapcsolatban Isten 

Igéje. Valójában itt egy boldog, egy áldott reménységről van szó. 

Megnézzük az Úr Jézus Krisztus eljövetelét, amelynek két része van. Az egyik az a titkos. 

Egy titkos eljövetel, amit a Biblia titokként emleget, csak értünk jön vissza, és azért jön 

vissza, hogy átvegyük az utolsó ajándékunkat, a testünk megváltását. Ugyanis Jézus Krisztus 

a kereszten kifizette értünk az árat, de valamilyen oknál fogva a testünk nem lett megváltva. 

Amikor én a megváltásról olvastam a Bibliát, és hallottam, hogy Jézus Krisztus megváltott 

bennünket, akkor egy kicsit elgondolkoztam, hogy akkor miért nem váltotta meg a testünket is 

mindjárt? Nem tudom. Nem szeretnék olyat prédikálni, amiről csak emberi elméletek vannak, 

egyéni elgondolások. Ezt a Biblia nem jelenti ki egyértelműen, hogy mindjárt miért nem 

váltotta meg a testünket is. Tény az, hogy egy halandó testben élünk, és ezzel a testtel bizony 

van elég problémánk, sok problémánk van vele. A Biblia beszél róla, hogy bizony, igencsak 

kordában kell tartani, és igencsak oda kell figyelnünk rá amiatt a tény miatt, hogy halandó 

test. A sejtjeink, a molekuláink, mint egyszer már prédikáltam, a rendezetlenség irányába 

hatnak, megöregszik. A test megbetegedhet, és sok minden olyan káros kívánsága van, amivel 

ártunk magunknak. Bizony, ezzel foglalkozni kell. De van egy jó hírem. Ez csak egy időleges 

dolog, mert Jézus Krisztus a kereszt munkájával megvásárolt bennünket, teljesen. Ugyanis 

Jézus az elsőszülött a halottak közül. Ő föltámadt, és neki már van egy olyan teste, ami csak 

egyedül neki van még a világon. De a jó hír az, hogy nekünk is egy ugyanolyan halhatatlan, 

és romolhatatlan testünk lesz! Vannak, akik ettől félnek, és van, akit ez nagyon nagy örömmel 

tölt el. Gondolj bele, hogy nyugodtan megehetsz majd egy süteményt, és nem kell amiatt 

aggódnod, hogy elszaladnak a kilók, és sok minden más dolgot is említhetnék, ami miatt a 

testünkkel kell foglalkozni. Ez egy nagyon jó hír! Ezt várjuk, amikor az Úr vissza fog jönni. 

És lesz egy nyílt visszajövetele Jézusnak, amikor vele együtt fogunk visszajönni, amikor Ő 

bíróként fog visszajönni. Ezt a két visszajövetelt nagyon-nagyon sokan összekeverik. Az első 

titkos, és mindjárt meg fogjuk nézni, hogy miért titkos.  

Filippi 3,20–21. 

20. Mert a mi állampolgárságunk a mennyekben van, ahonnét a megtartó Úr Jézus 

Krisztust is várjuk; 

Mi nem az antikrisztust várjuk, hanem kit várunk? Jézust várjuk a mennyből. Mert hol van 

a mi állampolgárságunk? A mennyekben. A Lukács 17. fejezetben olvassuk, mikor Jézust 

kérdezték, hogy hogyan jön el Isten országa, Jézus azt mondta, hogy az nem szemmel 

láthatóan jön el, mert Isten országa bennetek van. A bensőnkkel össze vagyunk kapcsolva 

Isten országával. A mi állampolgárságunk az a mennyekben van. Fizikai szinten itt vagyunk 

ebben a fizikai testünkben.  

21. Aki elváltoztatja a mi nyomorúságos testünket, hogy hasonló legyen az Ő dicsősé-

ges testéhez, amaz Ő hatalmas munkája szerint, mely által maga alá is vethet mindeneket. 

Tehát ha megnézzük, a hívőnek az elalvásáról beszél a Biblia, nem a haláláról. Mert a 

halál az valójában le lett győzve. A halál nem a mi jövőnk, a halál a múltunk. A mi jövőnk az 

pedig az élet. Mert Isten élete van bennünk, és Isten élete látható bennünk. Nézzük ezt a 
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titkot! A Biblia ezt titokként emlegeti. Miért titok ez? Azért, mert Jézus csak egy célcsoport-

nak jelentette ki. Ha megnézed az evangéliumokat, Jézus nem prédikálta nyíltan az elragad-

tatást, bár beszélt róla bizonyos formában. Mindjárt meg fogjuk ezt nézni. 

1Korinthus 15,51–52. 

51. Ímé, titkot mondok néktek. Mindnyájan ugyan nem aluszunk el, de mindnyájan 

elváltozunk. 

Mit jelent ez? Mindnyájan nem fogunk meghalni, hanem lesznek olyan emberek, akik 

nem fognak fizikai halált látni, ahogy mi nevezzük, nem fognak elaludni, hanem egyszerűen 

el fognak változni. Miért mondja a Biblia ezt titoknak? Pontosan azért, amiért az előbb 

említettem, mert nem lett ez nyíltan kijelentve. Jézus azt mondta, hogy majd a Szent Szellem 

fog elvezetni benneteket minden igazságra. Ez az igazság, amit a Szent Szellem jelentett ki, 

miután Jézus Krisztus fölvitetett az Atya jobbjára, és bevégezte a megváltás munkáját. Hogy 

mondja, hogy fog ez történni? 

52. Nagy hirtelen, egy szempillantásban, az utolsó trombitaszóra; mert trombita fog 

szólni, és a halottak feltámadnak romolhatatlanságban, mi pedig elváltozunk.  

Nagy hirtelen fog ez történni, egy szempillantásban. Láttál már egy szempillantást? Az 

szinte másodperc tört része. Ilyen módon fog megtörténni, egyszerűen el fogunk menni. 

Mikor fog ez történni? Az utolsó trombitaszóra. Mert trombita fog szólni, ezt mondja az Ige. 

Nézd meg, hogy Isten nem tesz különbséget a halottak között ebben a tekintetben, hogy 

átvegyük az utolsó örökségünket, a testünk megváltását. Nem tesz különbséget azok között 

akik meghaltak, és ebből a szempontból mindegy, hogy valaki él vagy meghalt. Mi fog vele 

történni? Fog kapni egy dicsőséges, megdicsőült testet. Erről ír. A halottak föl fognak támadni 

romolhatatlanságban. Annak a testnek már nem lesz romlandósága. Itt nem írtam föl az 

igehelyet, de az 1Korinthus 15-ben van, amikor azt írja Isten Igéje, hogy Ádám lett élő 

lélekké.  

1Korinthus 15,45. 

45. Így is van megírva: Lőn az első ember, Ádám, élő lélekké; az utolsó Ádám életet 

adó Szellemmé. 

Az utolsó Ádám pedig megelevenítő szellemmé. Van, aki már mondja, tudja kívülről. Ez 

így igaz, nagyon fontos megjegyezni, ez egy kulcsfontosságú igevers annak szempontjából, 

hogy Ádámnak nem volt megelevenített szelleme. Nem volt újjászületve. Ádám el tudott 

kárhozni. De neked egy élő szellemed van, egy megelevenített, Isten által, Krisztus által 

megelevenített szellemed van, amely el van pecsételve ráadásul Isten Szellemével. Egyek 

vagyunk az Úrral. Vele egyesültünk. Erről a múlt héten bőségesen volt szó. Mit mond itt a 

Biblia? Hogy föl fog menni minden hívő? Mit kell, hogy tegyél ahhoz, hogy elragadtassál? 

Két dolgot: valaki vagy meghaljon, vagy élve maradjon. Ez a kettő. A Biblia csak ezt említi. 

Vannak, akik más feltételrendszert is említenek, mindjárt ki fogunk térni ezekre is. Ezt a két 

feltételrendszert említi. A szellemünk üdvösségét nem cselekedetekből kaptuk. Igaz? Azt 

mondja, kegyelemből tartattatok meg hit által, nem tőletek van, Isten ajándéka ez. Miért 

gondolják egyesek, hogy a testünk üdvösségéért majd meg kell dolgozni, amiért egyébként 

Jézus már megfizetett? A kettőt nem lehet elválasztani egymástól, hiszen ugyanazzal a 

megváltói munkával lett megváltva a szellemünk is, mint a testünk. Ez egy bevégzett dolog. A 

testünk megváltását úgy gondolják néhányan, hogy az engedelmességünkön múlik az, hogy 

elragadtatunk, el fog változni a testünk, vagy nem fog elváltozni.  

Tehát mi csak elfogadjuk a végső örökséget. Azokat az embereket, akik elmentek, 

eltávoztak, a szeretteidet ne a sírban lásd, ne az enyészetben lásd őket, hanem az életben! 

Mert időleges az elválás. Ugyanis csak egy kicsit várakozni kell, mert nekünk van remény-

ségünk, egy élő reménységünk van. Beszéltünk már a reménységről, most nem arról a 

reménységről beszélek, hogy jó dolgokat várunk el, hanem arról az élő reménységről, ami 

minden hívőt örömmel és örömteli várakozással kell, hogy eltöltsön, hogy Jézus vissza fog 
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jönni. Ez a nyomorúságos testünk nem az örök otthonunk. Ebben most itt tartózkodunk a 

földön, de hálát adunk Istennek, hogy egy sokkal jobbról gondoskodott. Ez valójában egy 

győzelem a halál felett. 

1Korinthus 15,53–56. 

53. Mert szükség, hogy ez a romlandó test romolhatatlanságot öltsön magára, és e 

halandó test halhatatlanságot öltsön magára. 

54. Mikor pedig ez a romlandó test romolhatatlanságba öltözik, és e halandó 

halhatatlanságba öltözik, akkor beteljesül amaz Ige, mely meg van írva: Elnyeletett a 

halál a győzelemben. (diadalra) 

55. Halál! Hol a te fullánkod? Pokol! Hol a te diadalmad? 

Elragadtatunk. Nem tudjuk, hogy azt hogy éljük meg. A világ számára biztos, hogy egy 

szempillantás lesz, de hogy mi is ezt egy szempillantásban éljük-e meg, ahogy megyünk 

fölfelé, ezt nem tudjuk, mert Isten nincs időhöz kötve. Isten nincs időkorlátokhoz kötve, az 

időt Isten nekünk teremtette. Tehát Istent nem köti az idő, de biztos, hogy fogjuk mondani, 

hogy ó, pokol, hol van a te diadalmad? Legyőzettetett. Hálát adunk ezért Istennek! 

56. A halál fullánkja pedig a bűn; a bűn ereje pedig a törvény.  

Ádám bűnéről van itt szó, mert egy ember által jött be a világra a bűn. Ádám bukása miatt 

mindannyian meghaltunk, de Jézus Krisztus megelevenítő munkája által, a benne hívők azok 

pedig életet kaptak. Mindannyian életet kaptunk. A halál fullánkja a bűn. A bűn ereje pedig a 

törvény. Ezért prédikálunk a kegyelemről. Ezért beszélünk Isten szeretetéről, ezért szeretjük a 

kegyelmet prédikálni, nem pedig a törvényt, mert a bűntől megszabadulni szeretnénk, nem 

pedig a bűnt megerősíteni. A bűn elpusztítja az életünket, az olyan, mint a tűz. Múlt héten már 

nem volt idő, hogy fölolvassuk, rengeteg történet van a Bibliában ezzel kapcsolatban. Ott van 

egy történet, amivel rémiszteni szokták a hívőket, az Ananiás és Safira története, akik 

hazudtak, és ott a helyszínen meghaltak. Kérdezheted, most akkor ki ölte meg őket? Isten 

Szelleme, vagy az ördög ölte meg őket, vagy ki? Miért van az, hogy ma valaki hazudik, nem 

esik össze azonnal holtan? A bűnnek mindenféleképpen van következménye. Olyan, mint a 

tűz. Ha bedugod a kezedet a tűzbe, akkor az meg fog égni, igaz? Nem Isten büntetett meg, 

nem az ördög, mert ez a tűznek a természete, hogy megéget. A bűnnek is ugyanolyan a 

természete, hogy pusztulást hoz az életünkbe. Hogy ez egy perc alatt történik meg, vagy több 

idő múlva történik meg, lényegtelen, de maga a bűn hordozza a bűn büntetését. Ha valakinek, 

egy hívőnek van egy kis józan esze, akkor nem akar bűnben élni, mert Jézus azért jött, hogy 

megszabadítson bennünket a bűntől. Isten szeretete nem a bűnre sarkall bennünket, hanem 

pontosan az ellenkezőjére.  

Most menjünk tovább, mert elkalandozok megint. Pál ír az elragadtatásról. Nézzük ezt 

meg, hogy mit mond erről Pál: 

1Thessalonika 4,13. 

13. Nem akarom továbbá, atyámfiai, hogy tudatlanságban legyetek azok felől, akik 

elaludtak, hogy ne bánkódjatok, mint a többiek, akiknek nincs reménységük. 

Isten világosan kijelenti, hogy nem akarja, hogy tudatlanok legyünk, mert a tudatlanság 

kirabolja az embereket. Isten ismeretére van szükségünk, arra, hogy megismerjük az 

igazságot, mert az igazság ismerete tesz bennünket szabaddá. Isten nem akarja, hogy ezt 

eltitkoljuk a hívők elől. Mi van a pogányokkal? A pogányoknak nincsen reménységük. Írja ezt 

az Efézusi levélben: 

Efézus 2,12. 

12. Hogy ti, mondom, abban az időben Krisztus nélkül valók voltatok, Izrael közös-

ségétől idegenek, és az ígéret szövetségeitől távolvalók, reménységetek nem volt, és Isten 

nélkül valók voltatok e világon. 

Ez az elveszett ember helyzete. Egy pogány embernek nincs élő reménysége. Nincs nor-

mális jövőképe, halálfélelme van. Ugyanis a félelem alapja az mind a halálfélelem. Mert nem 
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tudja a jövőt, nem ismeri a jövőt, és ezért kell, hogy beszéljünk az élő reménységről. Mert 

nekünk egy élő reménységünk van. Egy olyan reménységünk, amely nem mesterkélt, nem 

embertől kitalált reménység, hanem egy valóság. Dicsérjük az Urat ezért! Figyeljétek, itt van 

egy feltétel. Mi a feltétele, hogy élő reménységünk legyen?  

1Thessalonika 4,14–17. 

14. Mert ha hiszünk, hogy Jézus meghalt és feltámadott, azonképpen az Isten is 

előhozza a Jézus által azokat, akik elaludtak, Ővele együtt. 

Milyen feltételt szab a Biblia, hogy elvigyen Jézus? Ha hisszük, hogy Jézus meghalt és 

feltámadt. Ez a keresztény hitünk alapja. Ezen a kősziklán áll a keresztény egyház. Jézus 

meghalt, eltemették, és feltámadt. Ebben kell hinnünk ahhoz, hogy mindezt a megváltás ked-

vezményezettjeiként élvezhessük. Ennek az utolsó ajándéka, az utolsó áldása a testünk meg-

váltása. Mert még ez nem történt meg.  

15. Mert ezt mondjuk néktek az Úr szavával, hogy mi akik élünk, akik megmara-

dunk az Úr eljöveteléig, semmiképpen sem előzzük meg azokat, akik elaludtak. 

Látjátok, hogy nem tesz különbséget Isten? Nem helyez minket előrébb azért, mert élünk. 

Nem tudjuk, Jézus mikor fog visszajönni, de teljesen mindegy, mikor fog visszajönni. Akár 

élünk, akár halunk, mindenhogy az Úré vagyunk. Dicsérjük Őt ezért! Halleluja! Köszönjük az 

Ő kegyelmét. Tulajdonképpen ezt mondjuk, az Úr szavával. Ez nem egy emberi koholmány. 

Nem egy emberi találmány. Nem emberek találták ezt ki, hanem az Úr szava mondja ezt. 

16. Mert maga az Úr riadóval, arkangyal szózatával és isteni harsonával leszáll az 

égből: és először azok támadnak fel, akik meghaltak a Krisztusban; 

Visszajön az Úr, nem szellemben jön vissza, mert Jézus hogy van fönt a mennyben? A 

megdicsőült testében. Ő valóságos, majd ezt látjuk Apostolok cselekedetei 1,10 Igéjében. 

Mert amikor nézték, hogy Jézus felvitetett, angyal szólt a tanítványoknak. Úgy fog vissza-

jönni, ahogy felvitetett. Ő a valóságos testében, a megdicsőült testében fog eljönni, de nem 

jön vissza teljesen, hanem: 

17. Azután mi, akik élünk, akik megmaradunk, elragadtatunk velük együtt a felhők-

ben, hogy találkozzunk az Úrral a levegőben; és ekképpen mindenkor az Úrral leszünk. 

Dicsőség az Úrnak! Ez minden dolognak a vége, hogy mindenkor az Úrral leszünk. 

Hiszen ki szakíthat el minket Isten szerelmétől, élet, vagy halál, vagy mi? Senki nincs, aki 

elszakítson minket Őtőle. Vannak mégis ennek ellenére, akik azt mondják, hogy csak a 

hűségesek, meg a győztesek ragadtatnak el. Hallottátok már ezt? Nézzétek meg, hogy mit ír 

az Ige! Olyan világos, mint a nap.  

1Thessalonika 1,3. 

3. Szüntelenül emlegetve a ti hitetek munkáját, és a ti szeretetetek fáradozását, és a 

mi Urunk Jézus Krisztus felől való reménységetek állhatatosságát, a mi Istenünk és 

Atyánk előtt: 

Miről beszél itt az Ige? Beszél a hitről, beszél a szeretetről, és beszél a reménységük 

állhatatosságáról. Meg vannak győződve, hogy igen, az Úr vissza fog jönni, több mint kétezer 

évvel ezelőtt ide leírták az Igében, és várják vissza az Urat. Aztán ha megnézzük a 

2Thessalonikai levélben: 

2Thessalonika 1,3. 

3. Mindenkor hálaadással tartozunk az Istennek, atyámfiai, tiérettetek, ahogy ez 

méltó is, mivel felettébb megnövekedett a ti hitetek, és mindnyájatokban bővölködik az 

egymás iránt való szeretet; 

Itt már nem említi a reményt. Valahol útközben elveszett a remény, és majd olvasunk 

erről Péter levelében, hogy várták sokan vissza az Urat. Várták azt, hogy az Úr vissza fog 

jönni. De az Úr nem jött. Nem jött vissza, és elkezdtek néhányan gúnyolódni az elragadtatás-

sal, elkezdtek gúnyolódni azzal, hogy valójában már az elragadtatás lehet, hogy már 

megtörtént. Hogy ekkor jön az Úr, vagy már visszajött az Úr. Sokféle elmélet volt már ezzel 
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kapcsolatban. Bizony, gyülekezetünkben is előfordult, hogy tudtuk a pontos időpontját, hogy 

Jézus mikor jön vissza, de Isten világosan kijelentette, hogy azt senki nem tudja, mert az Atya 

a saját hatalmában helyeztetett. Figyelmeztet bennünket az Ige, nagyon sokat tudunk tenni 

azért, hogy tényleg a tiszta Evangéliumot hirdessük, és ne bölcselkedjünk fölöttébb, mint 

ahogy Isten adta a bölcsességet, és adta az Ő Igéjét. A behelyettesítő teológiák, az elképze-

lések, a különféle számítgatások, okoskodások sok kárt okoztak Krisztus Testében. Megkér-

dőjelezik sokan, hogy egyáltalán lesz-e elragadtatás? Már annyi időpont volt! Lesz, mert az 

Ige Írja. Nézzük meg, hogy mit mond Péter: 

2Péter 3,3–10. 

3. Tudván először azt, hogy az utolsó időben csúfolódók támadnak, akik mindenből 

gúnyt űznek, akik saját kívánságaik szerint járnak, 

4. És ezt mondják: Hol van az Ő eljövetelének ígérete? Mert amióta az atyák 

elhunytak, minden úgy maradt, ahogy a teremtés kezdete óta van. 

5. Mert készakarva nem vesznek tudomást arról, hogy egek régtől fogva voltak, és 

föld, mely vízből és víz által állott elő az Isten szavára; 

6. Amelyek által az akkori világ vízzel elboríttatván elveszett. 

7. A mostani egek pedig és a föld, ugyanazon szó által megkíméltettek, tűznek 

tartatván fenn, az ítéletnek és az istentelen emberek pusztulásának napjára. 

8. Ez az egy azonban ne legyen elrejtve előttetek, szeretteim, hogy egy nap az Úrnál 

olyan, mint ezer esztendő, és ezer esztendő mint egy nap. 

9. Nem késik el az ígérettel az Úr, ahogy némelyek késedelemnek tartják: hanem 

hosszan tűr érettünk, nem akarván, hogy némelyek elvesszenek, hanem hogy mindenki 

megtérésre jusson. 

Az előbb mondtam, hogy Istennek nincs időkorlátja. Istennél egy nap olyan, mint ezer 

esztendő. Mit mond az Úr? Hát még csak két napja támadt föl az Úr – ha az Úr órája szerint 

nézzük –, mit nyugtalankodtok, mit türelmetlenkedtek? Ez az Úr szemében még csak két 

napot, ha igénybe vett. De megvan ennek az oka, hogy miért teszi ezt az Úr. Ezért mondta a 

tanítványoknak, hogy ne azzal foglalkozzatok, hogy mikor jön vissza az Úr, hanem menjetek, 

és hirdessétek Isten országát. Istennek mi a célja? Mi a terve? Az, hogy minden ember 

üdvözüljön, és senki ne kerüljön a pokolra. Az igazság ismeretére eljusson. Ez a mi 

feladatunk elsősorban, hogy hirdessük az Ő csodálatos és dicsőséges dolgait. Tehát nem késik 

el az ígérettel, mint némelyek késedelemnek tartják, hanem hosszan tűr érettünk. Miattunk 

van az, hogy hosszan tűr.  

Gondolj bele, hogy mielőtt újjászülettél, az elragadtatás megtörtént volna. Hogy éreznéd 

magad? Nem valami jól, az biztos. Most gondoljunk azokra az emberekre, akik még mindig 

várják az örömhírt. Még mindig várják a jó hírt. Várják az üdvösségüket, készek az aratásra. 

El kell, hogy menjünk, és részt kell vennünk ebben az aratásban. Mert Isten azért vár, hogy 

némelyek nehogy elvesszenek, hanem hogy mindenki megtérésre jusson. Hogy mindenki 

üdvözüljön. Ezért van az, hogy az Úr tolja ki az időt, látunk és hallunk híreket mindenhonnan, 

hogy az arab világban, és olyan elveszett világban, ahol nem a Krisztust hirdetik, tömegével 

térnek meg az Úrhoz. Tömegével születnek újjá emberek. Egy nagy aratásban van részünk. 

Nézzük meg, hogy hogyan jön el az Úr napja: 

10. Az Úr napja pedig úgy jön majd el, mint éjjeli tolvaj, amikor az egek ropogva 

elmúlnak, az elemek pedig megégve felbomlanak, és a föld és a rajta lévő dolgok is 

megégnek. 

Mikor lesz ez? Ez nyilván nem az elragadtatás után lesz, hanem ez a végítélet után. Majd 

mindjárt erre is rá fogunk térni. Sokan elvesztették már a reményt.  

2Thessalonika 2,1–4. 

1. Kérünk pedig titeket, atyámfiai, a mi Urunk Jézus Krisztus eljövetelére és a mi 

Őhozzá leendő egybegyűjtésünkre nézve, 
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2. Hogy egyhamar el ne tántorítson a ti értelmetektől, s meg ne háborítson titeket, se 

szellem, se beszéd, se nékünk tulajdonított levél; mintha itt volna már az Úr napja. 

Többen azt tanították, hogy hát látjátok, hogy nem jön az Úr! Már mióta várunk, tíz éve, 

már húsz éve, már harminc éve! Ezeknek a leveleknek az írása óta már mennyi idő telt el, 

akkor nem is lesz elragadtatás, mert az már megvolt. Ez által némely embereket kifosztottak 

az élő reménységből. Mit mond erre Pál? 

3. Nehogy valaki megtévesszen titeket valami módon. Mert nem jön el addig az a 

nap, amíg be nem következik előbb a szakadás, és meg nem jelenik a bűn embere, a 

veszedelem fia, 

4. Aki ellene veti és fölébe emeli magát mindannak, ami Isten maga, és amire isten-

félelemmel tekintünk, annyira, hogy maga ül be mint Isten az Isten templomába, Isten 

gyanánt mutogatván magát. 
Menjünk sorban, szépen nézzük meg részletesebben. Azt mondja, hogy ne csaljon meg 

senki titeket semmiképpen. Meddig nem következnek be mindazok, amiket itt megmondtak? 

Addig, amíg előbb be nem következik a szakadás. Itt aztán megint emberi elméletek, 

elképzelések tömkelegét találod meg, ezzel a szakadással kapcsolatban. Ami egyébként 

görögül aposztázia, ami többek között azt is jelenti, hogy kivenni, kiszakítani. Ez a szakadás 

pedig az elragadtatás. Egyébként más értelemben is használja a Biblia. Két helyen van a 

Bibliában ez a szó, hogy aposztázia. Az egyik Az Apostolok cselekedetei 21,21-ben.  

Apostolok cselekedetei 21,21. 

21. Felőled pedig azt hallották, hogy te mindazokat a zsidókat, kik a pogányok között 

vannak, Mózestől való elszakadásra tanítod, azt mondván, hogy ne metéljék körül fiai-

kat, se a zsidó szokások szerint ne járjanak.  

Ezzel vádolták meg Pál apostolt. Azt jelenti, hogy elszakítani, kiszakítani valahonnan. Mit 

jelent ez az elszakadás? Magát az elragadtatást jelenti. Te ne várd az antikrisztust, te nem 

fogod meglátni az antikrisztust! Tehát nem tud megtörténni mindaddig, amíg a Gyülekezet el 

nem ragadtatik. Nem írtam ki az igeverset, de nézzük meg, hogy aki az útban van, annak még 

félre kell állíttatnia.  

2Thessalonika 2,7–8. 

7. Működik ugyan már titkon a törvényszegés: csakhogy annak, aki azt még most 

visszatartja, el kell az útból vétetnie.   

8. És akkor fog megjelenni a törvénytipró, akit megemészt az Úr az Ő szájának 

leheletével, és megsemmisít az Ő eljövetelének megjelenésével; 

Nem tud addig eljönni az antikrisztus, amíg a Gyülekezet itt van, hiszen hatalmunk van. 

Hatalmunk van a gonosz fölött. A Szent Szellem visszatartja az antikrisztus munkáit. Most is 

azért nem tud teljességre jutni a gonosz. Miért? Azért, mert te itt vagy. Azért mert te 

imádkozol, azért mert te hatalmat kaptál, és azért, mert neked hatalmad van arra, hogy a 

gonoszt megkötözzed. Mert Jézus legyőzte. Halleluja! Amíg a Gyülekezet itt van, addig a 

gonosz nem tud érvényre jutni, mert addig nem a gonosz uralkodik, hanem te uralkodsz. Mit 

jelent, hogy antikrisztus? A Krisztus, az a felkent. Az anti, az valami ellen, tehát a felkent 

ellenes. A felkent ellenes. A szakadásnak ez a rossz értelmezése. Úgy gondolják, hogy vala-

milyen hitehagyás történik, nagy gyülekezeti szakadás, meg nem tudom, hogy még mikre 

gondolnak emberek. Ez amolyan behelyettesítő teológia, mert emberi elképzelésekre épül. 

Nem kell semmit hozzáadnunk az Igéhez, nem kell elvenni onnan. Egyszerűen azt kell 

elfogadnunk, ami oda le van írva. Van nekünk egy tanítónk, a Szent Szellem, ha imádkozunk, 

akkor Isten ezt megmagyarázza. Erre adta Isten a nyelveken szólást. Nagyon sokat segít, 

amikor elolvasok valamit az Igében, és nem értem. Van ilyen, ugye? Nem mindig értjük. 

Akkor elkezdek nyelveken imádkozni, és kérem Istent, hogy jelentse ki nekem, magyarázza 

meg nekem, és nem is biztos, hogy jön azonnal a válasz. Lehet, hogy hetekkel, van, hogy 

évekkel később kapjuk meg a megfelelő választ. De az üres emberi csalás, bölcselkedés, az 
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csak kirabolja az embereket az élő hitből, és az élő reménységből. Ezért tanít a Biblia erről. 

Jézus beszélt-e az elragadtatásról? Az a kérdés. Hát igen, mondhatnánk, hogy igen is, meg 

nem is. Nem így beszélt róla Jézus, hogy elragadtatás, hanem Ő sokkal finomabban fogal-

mazta meg, és nem jelentette ki nyíltan a zsidóknak. Ha megnézzük az ószövetségi írásokat, 

ott sem találod meg sehol az elragadtatást. Nem találod meg az evangéliumokban sem. De 

Jézus mégis beszélt róla, mégpedig a felházban, az utolsó vacsorán.  

János 14,1–4. 

1. Ne nyugtalankodjék a ti szívetek: higgyetek Istenben, és higgyetek énbennem. 

2. Az én Atyámnak házában sok lakóhely van; ha pedig nem volna, megmondtam 

volna néktek. Elmegyek, hogy helyet készítsek néktek.  

Most figyelj! 

3. És ha majd elmegyek és helyet készítek néktek, ismét eljövök, és magamhoz vesz-

lek titeket, hogy ahol én vagyok, ti is ott legyetek. 

Kiknek mondta? Az egész világnak? Kiknek? A tanítványainak. Titeket – a Benne 

hívőket. Ahol én vagyok, ti is ott legyetek. Ez nem a föld megítélésének a napja, ez nem Jézus 

második visszajövetele, mert akkor már az Ő népéhez, a zsidókhoz jön vissza, megkezdődik 

egy újabb zsidó korszak – egy bizonyos szempontból. Majd erre is mindjárt rátérünk.  

4. És hogy hová megyek én, tudjátok; az utat is tudjátok. 
Ahhoz, hogy ezek a próféciák beteljesedjenek, ahhoz helyre kellett, hogy álljon a jelenlegi 

Izrael. Ha megnézzük a történelmet, tudjuk azt, hogy a templom lerombolása után, a 2. század 

elején, 70-ben a zsidóság diaszpórába – szétszóratásba – kényszerült. Sok harcuk volt, de 

végül is, ha megnéztük volna 1948 előtt Izraelt, akkor azt mondhattuk volna, hogy mi van ott? 

Hát semmi. Van ott néhány beduin, aki legelteti a juhait, van ott néhány vadállat, meg gaz, 

nincs ott semmi más. És akkor, egyszer csak történik egy csoda, egy csoda, mert ez egy csoda, 

mert kétezer év után megalakul Izrael állam, 1948-ban. Tehát, hogy be tudjon teljesedni Isten 

ígérete, ahhoz a zsidóságnak vissza kellett állnia. Addig Palesztinának hívták ezt a földet, és 

itt megalakult Izrael állam. Azért, hogy Isten megmentse Izraelt, a zsidóknak vissza kell térni 

arra a földre. És Jézus beszél a visszajöveteléről, és beszél a világvégéről is. Úgyhogy ez sincs 

elfedve előlünk, meg fogjuk nézni a Máté 24-et. 

Máté 24,1–5. 

1. És kijövén Jézus a templomból, tovább méne; és hozzá menének az Ő tanítványai, 

hogy mutogassák néki a templom épületeit. 

2. Jézus pedig monda nékik: Nem látjátok-é mindezeket? Bizony mondom néktek: 

Nem marad itt kő kövön, mely le nem romboltatik. 

3. Mikor pedig az Olajfák hegyén ül vala, hozzá mentek a tanítványok magukban 

mondván: Mondd meg nékünk, mikor lesznek meg ezek? És micsoda jele lesz a te 

eljövetelednek, és a világ végének? 

4. És Jézus felelvén, monda nékik: Meglássátok, hogy valaki el ne hitessen titeket, 

5. Mert sokan jönnek majd az én nevemben, akik ezt mondják: Én vagyok a 

Krisztus; és sokakat elhitetnek. 
Nagyon büszkék voltak a tanítványok a templomra. A múlt héten azt mondtam, hogy 

harmadik templom. Mert a harmadik templomot Heródeshez kötik, Heródes építtette újjá. 

Krisztus előtt 4-ben fejezték be a felújítását, tíz évig tartott, ezért nevezik harmadik 

templomnak is. Az első a salamoni templom, a második a zorobábeli templom, és a harmadik 

a heródesi templom. Csak ezt így nyilván nem nagyon használják, hiszen ennek a felépítése 

egy pogány királyhoz kötődik, de emlegetik úgy is, hogy harmadik templom. Nagyon-nagyon 

büszkék voltak erre. Sok minden volt a templom körül, hogyha megnézzük az előtte lévő 

időket. Előtte a görögök uralták Izraelt, és Krisztus előtt úgy százvalahány évvel a makka-

beusok föllázadtak. A Makkabeusok két könyvében van ez leírva. Nincs benne a Bibliában, 

de megtalálható, el lehet olvasni. Egy Makkabeus Júdás nevezetű fickó vezetésével föllázad-
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tak, és száz évre megtisztították egész Jeruzsálemet. És következett a templom helyreállítása. 

Helyreállították a templomot, helyreálltak az istentiszteleti rendek, a szertartások, és tulajdon-

képpen tudott működni a papi szolgálat. Aztán ez nem tartott sokáig, pontosabban 101 évig 

tartott – néztem egy statisztikában –, utána jöttek a rómaiak. A rómaiak kedvezni akartak a 

zsidóknak, és a nagy Heródes fölújította nekik a templomot, amelyik négy részből állt. Az 

egyik volt a Szentek Szentje, amely ott állt középen. A Szentek Szentje körül mehettek be a 

papok, akik az égő áldozatokat, az egészen égő áldozatokat mutatták be, tehát akik szolgáltak 

Isten temploma körül.  

Volt egy második rész, ahova csak a zsidó férfiak mehettek be, és volt egy másik, ahova 

csak a zsidó nők mehettek be. Rengeteg történet kapcsolódik ehhez a templomhoz. Itt 

osztották a nők az adományaikat a templom fejlesztésére, itt olvasunk az özvegyasszony két 

fillérjéről is, amikor adakoztak a templom építéséhez. Kívül volt pedig a pogányok számára a 

tornác. Amikor Jézus egyszer gyerekkorában eltűnt, itt hallgatta a különféle filozófusok 

beszédeit. Sokféle szellemi munka folyt itt kint. Itt voltak a galambárusok portékái, amiket 

Jézus fölborogatott. Tehát ide kapcsolódik sok-sok bibliai történet. Nagyon büszkék voltak 

erre a templomra. Megkérdezték Jézust, hogy mi lesz evvel a templommal. Azt felelte Jézus, 

hogy: Itt kő kövön nem fog maradni! Valójában három kérdést tettek föl Jézusnak. Nézzük 

meg, mi ez a három kérdés. Mikor rombolják le a templomot? – ez volt az első kérdés. A 

második kérdés: Micsoda jele lesz a Te eljövetelednek? A harmadik kérdés: Micsoda jele lesz 

a világvégének? Jézus választ is adott. Az első kérdésre, hogy mikor rombolják le a temp-

lomot, a válasz a Lukács 21,20–24-ben van. Ez a zsidókról szól. Ez nem a gyülekezetről szól, 

hanem a templom lerombolásáról szól.  

Lukács 21,20–24. 

20. Mikor pedig látjátok Jeruzsálemet hadseregektől körülvéve, akkor tudjátok meg, 

hogy elközelgett az ő elpusztulása. 

21. Akkor akik Júdeában lesznek, fussanak a hegyekre; és akik annak közepette, 

menjenek ki abból; és akik a mezőben, ne menjenek be abba. 
Láthatod, hogy ez nem a keresztényekről szól, hanem a zsidókról szól, Krisztus után 70-

ben, a templom lerombolása körül.  

22. Mert azok a bosszúállásnak napjai, hogy beteljesedjenek mindazok, amik meg-

írattak. 

23. Jaj pedig a terhes és szoptató asszonyoknak azokban a napokban; mert nagy 

szükség lesz e földön, és harag e népen. 

24. És elhullanak fegyvernek éle által, és fogva vitetnek minden pogányok közé; és 

Jeruzsálem megtapodtatik a pogányoktól, míglen betelik a pogányok ideje. 
Jeruzsálem pusztulásáról beszél itt az Úr Jézus. Meddig lesz mindez? Ameddig betelik a 

pogányok ideje. Tehát tulajdonképpen még mindig nem telt be a pogányok ideje, ugyanis 

Izrael állam helyreállt. De mi van a Templom-heggyel? Mi a helyzet most vele? Hát az övék 

is, meg nem is, de leginkább nem. Ott jelenleg egy mecset áll, nincs fölépítve a templom. 

Tehát még nincs fölépítve a templom. Van a templomnak egy fala, vagy inkább a kerítésnek a 

fala, amit Siratófalnak nevezünk. Mi is jártunk ott már többször.  

A másik két kérdésre pedig Jézus a Máté 24-ben adja meg a választ. Láthatjátok, hogy az 

nem a gyülekezetről szól, hanem Jeruzsálem pusztulásáról. Újra elmondom, hogy nagyon 

fontos, hogy ki mondta, mit mondott, mikor, kinek, és még az is lényeges, hogy miről. Meg 

kell nézni, mert ha nem tesszük, akkor nagyon eltévelyedünk a Bibliában. Magunknak 

vonatkoztatunk olyan dolgot, ami nem nekünk szól, mert Jézus kimondottan ezt Jeruzsálem 

pusztulásáról mondta. Ez nem a Gyülekezet megpróbáltatása, mint ahogyan ezt sokan 

tanítják. Innen van a nagy zűrzavar a fejekben. Én azt szeretném, ha tisztánlátásunk lenne ez 

ügyben, mert az Ige világos. Ne keresd itt a keresztényeket, mert az a zsidóknak szól. 

Egyébként a Máté 24. szintén a zsidóknak szól.  
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Máté 24,5–7. 

5. Mert sokan jönnek majd az én nevemben, akik ezt mondják: Én vagyok a 

Krisztus; és sokakat elhitetnek. 
Mikor lesz ez? Ez majd a megpróbáltatások időszaka alatt lesz. 

6. Hallanotok kell majd háborúkról és háborúk híreiről: meglássátok, hogy meg ne 

rémüljetek; mert mindezeknek meg kell lenniük. De ez itt még nem a vég. 
Voltak már háborúk? Mi abban a korban élünk, amikor szinte láttuk, hogy Izrael helyre-

állt. Jó, hát mi nem, mert 1948-ban például én még nem éltem, de vannak, akik ezt látták, és 

megtapasztalhatták. Volt két világháború, amit megtapasztalhattunk, az én dédszüleim az 

elsőben harcoltak. A másodikban édesapám bátyja harcolt. Tehát a mi családtagjaink életében 

történtek meg mindezek, néhány évtizeddel ezelőtt. Ezek voltak, de azt mondja Isten, hogy ez 

még nem a vég, ez még nem a megpróbáltatás. 

7. Mert nemzet támad nemzet ellen, és ország ország ellen; és lesznek éhségek és 

döghalálok, és földindulások mindenfelé. 
Látjuk ezeket a dolgokat? Jelen vannak? Így van, minden nap jönnek a hírek, hogy ilyen 

dolgok vannak. Jön az Ebola vírus, a madárinfluenza vírus, mindenféle rossz dolgok jönnek. 

De ne keverd ide a keresztényeket, mert ez még nem a vég.  Ez a vég kezdete, de 

semmiképpen nem a vég. Nagyon érdekes dolgot mondott Jézus. Az első prédikációja elég 

meghatározó, így kezdte: 

Lukács 4,18–20. 

18. Az Úrnak Szelleme van énrajtam, mivelhogy felkent engem, hogy a szegényeknek 

az Evangéliumot hirdessem, elküldött, hogy a töredelmes szívűeket meggyógyítsam, 

hogy a foglyoknak szabadulást hirdessek és a vakok szemeinek megnyílását, hogy szaba-

don bocsássam a lesújtottakat, 

19. Hogy hirdessem az Úr kegyelmének esztendejét. 

20. És behajtván a könyvet, átadta a szolgának, és leült. És a zsinagógában mindenki 

szemei Őreá voltak függesztve. 
Ez egy nagyon érdekes rész itt, és lehet, hogy valami nem tűnt föl neked. Honnan idézett 

Jézus? Az Ésaiás 61-ből. Most akkor olvassuk el az Ésaiás 61-et is, és valami különbséget 

fogunk találni. 

Ésaiás 61,1–2. 

1. Az Úr Isten Szelleme van énrajtam azért, mert fölkent engem az Úr, hogy a 

szegényeknek örömhírt mondjak; elküldött, hogy meggyógyítsam a megtört szívűeket, 

hogy a foglyoknak szabadulást hirdessek, és a megkötözötteknek megoldást; 

2. Hogy hirdessem az Úr jókedvének esztendejét, és Istenünk bosszúállása napját; 

megvigasztaljak minden gyászolót; 
És Istenünk bosszúállása napját. Volt-e ez az előzőben, a Lukácsban? Fölolvasta-e Jézus? 

Hol csukta be Jézus a könyvet? Az Úr jókedvének esztendejét, és vessző. Ez a vessző kétezer 

évet jelent, ugyanis a bosszúállás napjáról Jézus nem beszélt. Mert itt közbejött valami olyan, 

amit nem láttak sem a próféták, sem a tanítványok: a gyülekezeti korszak. Gondolj bele, hogy 

mit kérdeztek Jézustól a tanítványok? „Mikor állítod vissza Izrael királyságát?” Nem azt 

kérdezték, hogy: Mi lesz a gyülekezetekkel? Miben gondolkodtak? Királyságban. Kit jelentett 

ki Keresztelő János? Hogy térjetek meg, mert elközelgett Isten királysága! Jézus hogy kezdte 

a szolgálatát? Úgy, hogy elközelgett Isten királysága. Királyságtudatúak voltak, de ott van egy 

vessző. Az a vessző kétezer év, mert Jézus nem beszélt a gyülekezetnek, a keresztényeknek az 

Úr bosszúállása napjáról. Egy hívő sohasem fogja meglátni Isten haragját! Sohasem, mert 

Isten kedvezése, kegyelme van, és nem a bosszúállásának a napja. Miért nem idézte ezt Jézus? 

Mert amikor Ő eljött, akkor a kegyelem időszaka következett el. Ebben az időszakban va-

gyunk, a kegyelem korszakában. A bosszúállás napját te nem fogod megélni itt a földön. Jó 

hír ez neked? Ámen. Dicsérjük az Urat ezért! Hálát adunk Istennek! Ebbe beletartozik a hét 
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év nyomorúság is. Nem fogod meglátni a hét év nyomorúságot. Mert miről beszélt Jézus? 

Abban az időben mi lesz velünk? Fönt leszünk Jézussal, és majd vissza fogunk jönni. Mond-

tam, hogy Jézus visszajövetelének két aspektusa van. Két esemény: egy titkos visszajövetel, 

és egy nyílt visszajövetel. A vessző itt kétezer évet jelent. 

Róma 5,9. 

9. Minekutána azért most megigazultunk az Ő vére által, sokkal inkább megmenekü-

lünk a haragtól Őáltala. 
Isten haragja ki fog töltetni rád? Nem, hanem meg fogunk tartatni a harag ellen. A zsidók 

számára nem lett elmondva az elragadtatás az Evangéliumban, ezért titok. 

János 14,1–3. 

1. Ne nyugtalankodjék a ti szívetek: higgyetek Istenben, és higgyetek énbennem. 

2. Az én Atyámnak házában sok lakóhely van; ha pedig nem volna, megmondtam 

volna néktek. Elmegyek, hogy helyet készítsek néktek. 

3. És ha majd elmegyek és helyet készítek néktek, ismét eljövök, és magamhoz vesz-

lek titeket; hogy ahol én vagyok, ti is ott legyetek. 
A nyomorúság elől elvisz bennünket az Úr. Amiről itt Jézus beszél, az nem a zsidókhoz 

való eljövetel, hanem az Ő hívőit, a Krisztusban lévőket fogja elvinni. 

Máté 24,9–14. 

9. Akkor nyomorúságra adnak majd benneteket, és megölnek titeket; és gyűlöletesek 

lesztek minden nép előtt az én nevemért. 
Kiknek szól ez? Miután megtörtént az elragadtatás, akkor is fogják hirdetni az Evangé-

liumot. Kik fogják hirdetni? A száznegyvennégyezer. Minden törzsből tizenkétezer zsidó 

evangélista, akik meg lesznek jelölve a homlokukon. A tudomány jelen állása szerint 

tizenkétszer tizenkétezer az száznegyvennégyezer. Ők fogják hirdetni az Evangéliumot. 

Akkor is nagyon sokan fognak Krisztushoz térni, a nagy nyomorúság időszaka alatt, de a 

gonosz zaklatni fogja őket, és nyomorgatni. Ez lesz a nagy nyomorúság időszaka. Ez 

bizonyos fokig a zsidó korszak lesz, már újra, ami visszajön.  

10. És akkor sokan megbotránkoznak, és elárulják egymást, és gyűlölik egymást. 

11. És sok hamis próféta támad, akik sokakat elhitetnek. 

12. És mivelhogy a gonoszság megsokasodik, a szeretet sokakban meghidegül. 

13. De aki mindvégig állhatatos marad, az üdvözül. 
Hogy kapod az üdvösségedet? Állhatatosságodért kapod? Rád vonatkozik ez? Kire 

vonatkozik? A nagy nyomorúság időszaka alatt, miközben hirdettetik az Evangélium, akkor 

fog mindez megtörténni, hogy aki megmarad, üdvözül. Mi már üdvözültünk, hit által. Akkor 

ez nem szólhat neked! Egyébként sem leszel már itt ekkor, hanem fönt leszel az Úrral a nagy 

menyegzőn, a nagy vacsorán. Kiket hívnak meg erre a vacsorára? Hadd mondjam el neked, 

hogy te ezen a vacsorán nem meghívott leszel, hanem te leszel a menyasszony! Biztos, hogy 

ott leszel, mert menyasszony nélkül nincs menyegző! Tehát ez egy szimbólum, egy jelkép. 

14. És az Isten országának ez az Evangéliuma hirdettetik majd az egész világon, 

bizonyságul minden népnek; és akkor jön el a vég. 
Jézus már bemutatót tartott a királyságról, a gyógyulásokról. Isten országát megmutatta, 

hogy mi hogyan fogjuk képviselni Istent itt, a földön, a Szent Szellem által. Ezt Jézus 

megmutatta a három és fél éves szolgálatában, majd meghalt értünk. Eltemették, föltámadt, és 

elküldte a Szent Szellemet, hogy ugyanazokat a dolgokat cselekedjük, amit Ő is cselekedett. 

Meddig tegyük ezt? Mindaddig, amíg Ő el nem jön. Tehát ez a dolgunk, ez a feladatunk, erre 

kell, hogy figyeljünk. Mi már ekkor a mennyben leszünk, és a száznegyvennégyezer zsidó 

evangélista fogja prédikálni az Evangéliumot. Tehát ez nem a gyülekezetekről szól. 

Máté 24,15–22. 

15. Mikor azért látjátok majd, hogy az a pusztító utálatosság, amelyről Dániel pró-

féta szólott, ott áll a szent helyen; aki olvassa, értse meg: 
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16. Akkor, akik Júdeában lesznek, fussanak a hegyekre;  
Nem akik Budapesten lesznek, vagy New-Yorkban. Kik vannak Júdeában? Kik laknak 

ott? A zsidók. Ez nem a keresztényeknek, nem a hívőknek szól.  

17. A ház tetején levő ne szálljon alá, hogy házából valamit kivigyen; 

18. És a mezőn levő ne térjen vissza, hogy az ő ruháját elvigye.  

19. Jaj pedig a terhes és szoptatós asszonyoknak azokban a napokban. 

20. Imádkozzatok pedig, hogy a ti futástok ne télen legyen, se szombatnapon: 
Kik ünneplik a szombat napot? A zsidók ma is ünneplik a szombat napot. Tehát ez nem a 

hívőknek szól. 

21. Mert akkor nagy nyomorúság lesz, amilyen nem volt a világ kezdete óta mind ez 

ideig, és nem is lesz soha.  

22. És ha azok a napok meg nem rövidíttetnének, egyetlen ember sem menekülhetne 

meg; de a választottakért megrövidíttetnek majd azok a napok. 
Kik a választottak? A zsidó nép. Mi is ki vagyunk választva nyilván, de a Biblia a zsidó 

népet hívja választottaknak. Valójában a hét évnek a második fele lesz a nagy nyomorúság, 

három és fél év, amit el kell szenvedni azoknak, akik itt maradnak, és azután vissza fogunk 

jönni az Úrral. Az Ő megjelenése, az Ő eljövetele majd akkor lesz, amikor mi visszajövünk 

vele, akik elragadtattak. 

Máté 24,23–36. 

23. Ha valaki ezt mondja akkor néktek: Ímé, itt a Krisztus, vagy amott; ne higgyétek. 

24. Mert hamis Krisztusok és hamis próféták támadnak, és nagy jeleket és csodákat 

tesznek, annyira, hogy elhitessék, ha lehet, a választottakat is. 

25. Ímé, eleve megmondottam néktek.  

26. Azért, ha azt mondják majd néktek: Ímé, a pusztában van; ne menjetek ki. Ímé, 

a belső szobákban; ne higgyétek.  

27. Mert amiképpen a villámlás napkeletről támad és ellátszik egész napnyugtáig, 

úgy lesz az ember Fiának eljövetele is. 

28. Mert ahol a dög, oda gyűlnek a keselyűk. 

29. Mindjárt pedig ama napok nyomorúságai után a nap elsötétedik, és a hold nem 

fénylik, és a csillagok az égről lehullanak, és az egeknek erősségei megrendülnek. 

30. És akkor feltetszik az ember Fiának jele az égen. És akkor sír a föld minden 

nemzetsége, és meglátják az embernek Fiát eljönni az ég felhőiben nagyhatalommal és 

dicsőséggel. 

31. És elküldi az Ő angyalait nagy trombitaszóval, és egybegyűjtik a négy szelek felől 

az Ő választottait, az ég egyik végétől a másik végéig. 
Össze fogják gyűjteni az összes zsidót, az angyalok fogják összegyűjteni.  

32. A fügefáról vegyétek pedig a példát: mikor az ága már zsendül, és levelet hajt, 

tudjátok, hogy közel van a nyár: 
A fügefa mindig Izraelt jelképezte, soha nem a keresztényeket. A fügefa mindig Izraelnek 

a jelképe volt. Izrael állam már összeállt, most 71 éves lesz, tehát sarjadozik. 

33. Azonképpen ti is, mikor mindezeket látjátok, tudjátok meg, hogy közel van, az 

ajtó előtt.  

34. Bizony mondom néktek, el nem múlik ez a nemzetség, mígnem mindezek meg-

lesznek 

35. Az ég és a föld elmúlnak, de az én beszédeim semmiképpen el nem múlnak. 

36. Arról a napról és óráról pedig senki sem tud, az ég angyalai sem, hanem csak az 

én Atyám egyedül. 
Ez többször van leírva a Bibliában. De vannak, akik tudnak róla, pedig az Úr azt mondja, 

hogy senki nem tudja. Egy dolgot tudunk, hogy a végkifejlet előtt állunk. De hogy mennyivel, 
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ezt nem tudjuk, mert a stopperóra, az időmérő az Úr kezében van, Nála van a nyomógomb. 

Nem nálunk, hanem Nála. Mi az Urat várjuk vissza, és várjuk a testünk megváltását. 

Róma 8,22–23. 

22. Mert tudjuk, hogy az egész teremtett világ együtt fohászkodik és vajúdik mind 

idáig. 

23. Sőt, nemcsak ez, hanem maguk a Szellem zsengéjének birtokosai, mi magunk is 

fohászkodunk magunkban, várván a fiúságot, a mi testünknek megváltását. 
Jól fogunk kinézni! Úgyhogy jó ez a hír, ezt várjuk: a testünk megváltását. Addig itt a 

földön uralkodási kiképzést kapunk. Nem tudjuk, hogy miért van ez a fizikai testünk, de 

szerintem azért. 

Tehát ahogy elment az Úr, ugyanúgy fog visszajönni. Sokan üdvözülnek, miután 

elmegyünk, de bizony lesz egy szörnyű megpróbáltatásuk, szörnyű kínoztatásuk az antikrisz-

tus ideje alatt. Ő visszajön értünk, mielőtt mindezek megtörténnek. Tudjátok, miért? Azért, 

mert szeret bennünket. Ez a helyes magatartás, hogy várjuk Őt vissza. 

1Thessalonika 1,9–10. 

9. Mert ők maguk hirdetik felőlünk, hogy milyen volt a hozzátok való menetelünk, és 

miként tértetek meg az Istenhez a bálványoktól, hogy az élő és igaz Istennek szolgáljatok 
Miután valaki megtér, újjászületik, hitre jut, bekerül Krisztus Testébe, mi a normális 

keresztényi magatartás? A 10-es vers mondja: 

10. És várjátok az Ő Fiát az égből, akit feltámasztott a halálból, a Jézust, aki 

megszabadított minket amaz eljövendő haragtól. 
Megint csak az van, hogy Isten megszabadít minket amaz eljövendő haragtól! Tehát két 

esemény várható: első, hogy eljön az Ő szentjeiért, erről beszélt a felsőházban Jézus. A 

második, hogy eljön az Ő szentjeivel. A zsidóknak beszélt az utolsó időkről a Máté 24–25-

ben. Két teória van. Az egyik teória az, hogy mindenki felmegy, a másik, hogy csak a hűsége-

sek, és akik győznek. A második kirabolja a hívőt a reménységből. Nézzük meg még egyszer: 

1Thessalonika 4,16–18. 

16. Mert maga az Úr riadóval, arkangyal szózatával és isteni harsonával leszáll az 

égből: és először azok támadnak fel, akik meghaltak a Krisztusban; 

17. Azután mi, akik élünk, akik megmaradunk, elragadtatunk velük együtt a 

felhőkben, hogy találkozzunk az Úrral a levegőben; és ekképpen mindenkor az Úrral 

leszünk. 

18. Annakokáért vigasztaljátok egymást e beszédekkel. 
Tehát nem a hűségesek, nem akik győztek. De mi egyébként is győztünk, ahogy írja az 

1Jánosban, hogy ki az, aki győz, ha nem az, aki hiszi, hogy Jézus Istennek a Fia? Mert 

Jézussal vissza fogunk jönni, és elkezdődik a millennium, az ezeréves királyság. 

Júdás 1,14. 

14. Erről is prófétált pedig Énok, aki Ádámtól fogva a hetedik volt, mondván: Íme 

eljött az Úr, az Ő sok ezer szentjével. 
Az elragadtatás tulajdonképpen nem más, mint Jézus Krisztus igénye arra, amit Ő már 

megvásárolt. Ő megvásárolt bennünket, Ő leelőlegezett bennünket, a Szent Szellemet adta 

foglalóul. 

Efézus 4,30. 

30. És meg ne szomorítsátok az Istennek Szent Szellemét, akivel meg lettetek pecsé-

telve a megváltás napjára. 
Melyik az a teljes váltság? Amikor megkapjuk a megdicsőült testünket, akkor lesz a teljes 

váltság. Tehát nem csak a thessalonikai gyülekezet megy el, mert mondjuk, ők nem voltak 

annyira testiek, elmegy még a korinthusi gyülekezet is. A korinthusi gyülekezetnek írta Pál 

apostol, akik nagyon testiek voltak – talán már többször említettem, hogy egy olyan gyüle-
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kezet volt, ahova nem szívesen járnál, tele botrányokkal, tele bálványimádással, és minden 

fertelmes dologgal –, de nekik írta, hogy: 

1Korinthus 15,22–23. 

22. Mert amiképpen Ádámban mindnyájan meghalnak, azonképpen a Krisztusban 

mindnyájan megeleveníttetnek. 

23. Mindenki pedig a maga rendje szerint. Első zsenge a Krisztus; azután akik a 

Krisztuséi az Ő eljövetelekor. 
A Zsidókhoz írt levélből szokták azt idézni: 

Zsidó 9,28. 

28. Azonképpen Krisztus is egyszer megáldoztatván sokak bűneinek elhordozására, 

másodszor bűn nélkül fog megjelenni, üdvösségükre azoknak, akik várják Őt. 
Ez nem egy feltétel, hanem ez egy kijelentés. Tehát az első zsenge a Krisztus, és azután 

azok, akik a Krisztuséi, az Ő eljövetelekor. 

A Jelenések könyvét egész héten olvastam oda-vissza, nagyon izgalmas dolgok vannak 

benne, és nagyon nagy világosságot ad nekünk. A Jelenések utolsó könyvének utolsó versei 

ezt írják: 

Jelenések 22,20–21. 

20. Ezt mondja, aki ezekről bizonyságot tesz: Bizony hamar eljövök. Ámen, bizony 

jövel Uram Jézus! 

21. A mi Urunk Jézus Krisztusnak kegyelme legyen mindnyájan tiveletek. Ámen. 
Itt nagyon sokakat megzavar az a „hamar” szó. Vannak olyan emberek, mint egy szend-

vics, két tábla között viszik a hátukon azt a feliratot, hogy „Jézus hamar visszajön”. Egy baj 

van ezzel, hogy a „hamar” szót helytelenül fordították le, mert ez itt azt jelenti, hogy hirtelen, 

gyorsan. Annyit jelent, hogy egy szempillantásban fog eljönni. Tehát ez nem azt jelenti, hogy 

időben hamar, hogy hamarosan. Hanem itt a hamar szó arra utal, hogy hirtelen, egy szem-

pillantás alatt.  

Köszönjük Istennek az Ő Igéjét! Én azt hiszem, hogy eléggé kimerítettük ezt a témát. 

Tehát, akik úgy gondolják, hogy csak részleges elragadtatás lesz, ha elolvassák Isten Igéjét, ha 

leveszik a vallásos szemüveget, akkor pontosan láthatják azt, hogy Jézus nem tesz 

különbséget. Jézus megszabadít minket az eljövendő haragtól! Amikor az Úr visszajön, akkor 

megyünk vele, megkapjuk a megdicsőült testünket, és onnantól kezdve örökké vele leszünk. 

Ez a mi élő reménységünk! Nagyon fontos a hit, a szeretet, és az élő reménységünk. Dicsőség 

legyen Neki! Köszönjük Istennek a kegyelmét! Hálát adunk az Úrnak! 

 
*A függőleges vonallal jelzett igeversek más fordításból származnak. 

A felhasznált bibliai versek a King James kiadás számozását követik. 


